
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL CONSELL DEL DISTRICTE NORD EL
DIA 10 DE SETEMBRE DE 2018.

NÚM. i Classe de Sessió:  3/2018. (Ordinària)   Dia i hora:  10 de setembre de 2018  a les
20'30.

ASSISTENTS:

PRESIDENT

Sr. Enric Porcar Mallén

VOCALS

Persones/Veïns designades pels Grups Polítics Municipals. 

Sr. Ángel Jesús Bordanova Gimeno Grup Municipal Ciudadanos-Castellón

Sr. Juan Luís Saura Vilar Grup Municipal Popular

Sr. Javier Marí Climent Grup Municipal Compromís

Sr. Eduardo Castillo Andreu Grup Municipal Castelló en Moviment

Sr. José Javier Peris Segarra   Grup Municipal Socialista

Representants d'associacions de veïns. 

Sr. José Luis Sierra Bellés AAVV Primer Molí

Sr. Domingo Giménez Renau AAVV Segón Molí

Sra. Marta Agut Andreu AAVV Tossal Gros

Sra. M.ª Lledó Navarro i Centelles AAVV Penyeta Roja

Sr. Romano Vellón Hornero AAVV Racó de la Torreta

Representants de les AMPA

Sra. M.ª José Molinos Carceller AMPA CEIP Obispo Climent

Sr. Pedro Cabrera Novillo AMPA CEIP Isabel Ferrer

SECRETÀRIA

 Sra. Dolores Benítez Guerrero.

EXCUSEN  ASSISTÈNCIA:  Sra.  Paz  Beltrán  Viciano,  Sr.  Asensio  Magraner  Sanchis,  Sr.
Francisco Cabañero Catalán, Vicent Mateu Pitarch, Sra. Sara Usó Alía.
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NO ASSISTIXEN:  Sr.  Luis  José Caballero  Guiral,  Sr.  Pedro  Asensio  Carretero,  Sr.  Andrés
Barberá Sastriques, Sr. Ismael Sancho Tomas Sr. Vicent Enric Sorribes Roig, Sr. Vicent Sales
Mateu, Sra. Silvia Dafauce Otheo de Tejada, Sr. Miguel Angel Huguet Gómez, Sr. Antonio M.
Mateu Ortí.

Orde del dia. 

1º.-  Aprovació,  si  és  procedent,  de  l'acta  corresponent  a  la  sessió  del  Consell  del
Districte celebrada el dia 4 de juny de 2018.

2º.- Resolució de propostes.

3º.- Precs i preguntes

En la Biblioteca del Primer Molí del Ajuntament de Castelló de la Plana, sent les 20'30
hores del dia deu de setembre de dos mil díhuit, sota la presidència de la Il·lm. Senyor Tinent
d'Alcalde,  Enric  Porcar  Mallén,  es  reunixen  els  senyors  i  senyores  dalt  assenyalats  a  fi  de
celebrar sessió ordinària del Consell Municipal de Districte Nord, amb la meua assistència com a
Secretària Delegada del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat el “quòrum” d'assistència per la Presidència es procedix a iniciar la sessió
passant a tractar els punts inclosos en l'orde del dia. 

1.- Per no existir objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada el dia 4 de
juny de 2018, per unanimitat s'acorda aprovar-la.

2.-  En  l'apartat  de  Resolució  de  Propostes,  es  passa  a  enumerar  les  distintes
contestacions dels departaments corresponents.

3.- En precs i preguntes, s'indica:

Sr. Javier Marí Climent

-Denúncia que el carril-bici del carrer San Roque no es respecta pels cotxes i s'utilitza com a
càrrega i descàrrega, sol·licita més presència policial.

Sra. M.ª José Molinos Carceller

-Sol·licita  la  remodelació  integral  del  carrer  Bisbe  Caperó,  tal  com es  va  fer  amb el  carrer
Almansa.

-En el col·legi Bisbe Climent s'han reparat les neteges de la planta baixa, sol·licita la mateixa
intervenció en el primer pis.

-En el carrer Nou de Març cantó San Miguel, hi ha una estructura d'un edifici abandonat des de
fa molts anys, és un niu de fem i coloms. La fatxada i  en la zona reculada,  hi  ha terra,  on
s'acumulen els rovells. Sol·licita una neteja profunda d'estes voreres, ordenar el propietari que
tinga la vorera en condicions i s'actue en l'immoble. 

Sr. Ángel Jesús Bordanova Gimeno

-En relació a la contestació sobre les parades de l'autobús de l'Hospital General. Tenen molta
afluència de públic, no és possible pel seu disseny que els vehicles aparquen bé perquè puga
ser usada la rampa per a persones majors. La Marquesina està mal instal·lada i és molt xicoteta
per als usuaris, deuria d'estar al principi de la zona d'aparcament, ja que des de la seua actual
ubicació, no es veuen els autobusos que arriben, pregunta que quan, ja que és urgent.

-Sol·licita novament que, la línia núm. 1 de l'autobus urbà no passe per davant dels col·legis
públics, pot passar per vies paral·leles i sol·licita la justificació tècnica de perquè no es realitza
esta reiterada sol·licitud.
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Sr.Romano Vellón Hornero

-Asfaltat del carrer Joan Miró i pintat de la línia central.

-En  la  rotonda  al  final  del  carrer  Joan  Miró,  posar  una  paperera  ja  que  s'usa  molt  per  a
aparcament nocturn i es tira fem al sòl.

-Asfaltat de l'extensió del carrer Joan Miró (pujant a l'esquerra), senyalitzar el carreró, perquè les
bicicletes de muntanya baixen a gran velocitat generant situacions de perill.

-Fumigació contra els mosquits.

-Construcció d'un caminen per a vianants i bicicletes des del semàfor del quarter fins al costat
oest del pont sobre la carretera N-340, creuant per damunt de l'AP-7 i sobre la N-340; bé per
mitjà de passarel·la de nova construcció o per mitjà d'ampliació dels taulers d'eixos ponts. Seria
un accés decent a l'inici de la senda GR-33, tenint en compte la gran afluència de caminants i
ciclistes que ho transiten, així com la celebració de carreres de muntanya, tant a nivell nacional,
com internacional.

-Neteja del Barranco del Baladre. En el mes d'agost es va procedir a la neteja d'un tram del
barranc, deixant la zona que té contacte amb les àrees boscoses, que en cas d'incendi, seria la
més interessant mantindre en condicions sense fer.

-Asfaltat del camí que discorre junt amb el  Barranco del Baladre, ja que en cas d'incendi, suposa
una possible via de fuga, encara que ara no està asfaltat i és molt difícil transitar-ho.

-Il·luminació nocturna des del Quarter Tetuan XIV fins als accessos a les tres urbanitzacions.
Actualment no té enllumenat, ni voreres ni voreres d'emergència.

-Hi ha dos tapes de clavegueram que, en cas de pluges fortes, boten de la seua ubicació per
acció de l'aigua, quedant de vegades fora del buit. Proposa la instal·lació d'una frontissa que
permeta la seua obertura en qualsevol cas i al mateix temps, no perden la ubicació original. La
primera en el cantó del Quarter, en la zona del semàfor i les altres al principi del carrer Joan Miró
quan desemboca en la N-340.

-Instal·lació de boques d'incendi en els finals dels carrers de la Urbanització Racó de la Torreta.
Es tracta d'una zona de muntanya contigus amb zones boscoses.

-Neteja de les ruïnes existents en el camí d'accés a la Pedrera La Torreta, ja que es continuen
usant com a abocador.

Sr. Eduardo Castillo Andreu

-En el carrer Lleida 3 hi ha un edifici abandonat, buits en fatxada oberts, brutícia, coloms, etc.
Sol·licita s'ordene al propietari que mantinga en condicions.

-Sol·licita que als bancs situats en la xicoteta zona verda en l'Avd.  Benicàssim, junt  amb la
Residència de la Tercera Edat, es posen respatlers.

I  sent  les 22'00 hores de la data indicada en l'encapçalament,  per  no haver-hi  més
assumptes que tractar, el senyor Vicepresident alça la sessió, de tot això, com a Secretària En
done fe i, perquè conste, alce la present acta.

A Castelló de la Plana

(Document firmat electrònicament al marge)
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